

ISSN 1671-3885
CN51-1160/R

四川生理科学杂志

Sichuan Journal of Physiological Sciences

中国学术期刊（光盘版）
中国期刊全文数据库
中国学术期刊综合评价数据库-统计源期刊
中国核心期刊（遴选）数据库
中文科技期刊数据库（全文版）

2020年

第42卷 第1期

Vol. 42 NO. 1



四川省生理科学会 主办

目 录

基础论著

- 不同来源生脉注射液对兔和猫降压作用的比较研究-----黎家敏 马佳丽 杨春 等 1
青藤碱对脑出血大鼠脑水肿及炎症因子 IL-1 β 和 TNF- α 的影响-----雷皓尹 杨菲 殷晓珮 等 6

临床论著

- 四川省仪陇县急性缺血性脑卒中就诊时间延迟的影响因素-----张明 唐丽君 郑永平等 11
JAM-A 和 β 1-integrin 在食管癌中的表达及临床意义-----甘绍印 王忠民 陈志军等 16
根除幽门螺杆菌治疗对 TIA 患者同型半胱氨酸及其预后的影响-----赵琳琳 陈玉婷 徐涛 等 21
冠心病患者血清 miR-145、TREML4 水平变化及临床意义-----蔡晓航 26
瑞芬太尼靶控输注联合咪达唑仑在老年患者无痛胃镜检查中的临床研究----李林锋 陈勇 雷雪 等 30
周口地区感染性心内膜炎患者的致病菌与临床特征研究-----邵光威 35
CEACAM6 在甲状腺癌中的表达及临床意义-----王艳平 赵静 纪元博 39
下肢静脉曲张术后复发的影响因素分析-----史晓宁 44
导丝尿道扩张器治疗男性尿道狭窄的临床疗效观察-----刘中文 李钢 陈智勇 等 48
宫颈癌患者术后人乳头状瘤病毒持续感染的危险因素分析-----鲁予静 52
HbA1c、GSP、CRP 联合检测对妊娠期糖尿病早期诊断的价值分析-----董春辉 凌明智 56
持续硬膜外镇痛与自控硬膜外镇痛对产妇应激反应、泌乳功能及新生儿阿氏评分的影响对比-----
-----韩丽 60
小儿脑积水手术后常见并发症相关影响因素分析-----樊艳 宋秋丽 魏静静 64
医院与家庭结合 ABA 疗法对自闭症谱系障碍患儿的语言发育水平分析-----谢佳玲 67
氨溴特罗联合孟鲁司特钠治疗儿童毛细支气管炎效果与安全性-----余燕娟 71
MRI 扩散加权成像在前列腺良恶性结节诊断中的应用-----谭慧敏 张艳秋 祁佩红 75
硬膜外麻醉复合全身麻醉对老年腹部手术患者心肌损伤及凝血纤溶系统的影响-----
-----李彬子 韩文东 王瑞娟 等 79
CT 增强扫描和 MRI 诊断小肝癌的应用价值-----吕天甫 黄勇 王永新 等 84
比较两种护理模式及护理技能对剖宫产产妇泌乳量的影响-----唐奕 90

教学管理

- 整合基础医学实验教学模式的研究和探索-----徐亚吉 魏媛媛 方明 等 94
生理学中的课程思政-----买文丽 徐策 高瑛 等 97
卓越医师模式下基础医学教师能力培养实践与创新-----罗杰伟 杨薪铃 程登龙 等 100
以病例为基础的学习模式在病理生理学教学中应用的探索-----邓良超 刘昌明 李明蓉 等 103
虚拟实验在高职高专机能实验教学改革中的探索-----刘慧霞 邢乾乾 吴林 等 106
培养高职学生科研素养的路径探究——以雅安职业技术学院为例-----孙玉锦 李明蓉 陈慧 等 110
解析心脏的泵血功能-----吕爱军 113

综述

- 绝经后骨质疏松症新药——罗莫索单抗抗体综述-----甘鑫琰 黄凌依 王海激 等 116
抗苗勒管激素指标对女性生理病理影响的研究进展-----刘艳凤 120

Contents

Preclinical Artical

- Comparative study on depressor effects of different Shengmai injections on rabbits and cats-----Li Jia-min, et al. 1
- Effects of sinomenine on cerebral edema and expression of IL-1 β and TNF- α in rat with cerebral hemorrhage-----
-----Lei Hao-yin, et al. 6

Clinical Artical

- Influencing factors of delay in treatment of acute ischemic stroke of patients in Yilong-----Zhang Ming, et al. 11
- Expression and significance of JAM-A, β 1-integrin in esophageal squamous cell carcinoma-----Gan Shao-yin, et al. 16
- Helicobacter Pylori* eradication therapy on homocysteine and its prognosis of patients with TIA-----Zhao Lin-lin, et al. 21
- Clinical significance of changes of serum miR-145 and TREML4 in patients with coronary heart disease---Cai Xiao-hang 26
- Clinical study of remifentanil target-controlled infusion combined with midazolam in painless gastroscopy of elderly patients-----Li Lin-feng, et al. 30
- Pathogenic bacteria and clinical characteristics of patients with infective endocarditis in Zhoukou-----Shao Guang-wei 35
- Expression and clinical significance of CEACAM6 in thyroid cancer-----Wang Yan-ping, et al. 39
- Analysis of risk factors of postoperative recurrence of varicose veins of lower extremities-----Shi Xiao-ning 44
- Clinical observation on treatment of male urethral stricture with guide wire urethral dilator-----Liu Zhong-wen, et al. 48
- Analysis of risk factors of human papillomavirus persistent infection after radical hysterectomy-----Lu Yu-jing 52
- Combination of HbA1c, GSP and CRP in the early diagnosis of gestational diabetes mellitus-----Dong Chun-hui, et al. 56
- Comparative study of effects of continuous epidural analgesia and self-controlled epidural analgesia on maternal stress response, lactation function and neonatal Apgar score-----Han Li 60
- Influencing factors of common complications after pediatric hydrocephalus surgery-----Fan Yan, et al. 64
- Analysis on language development level of autism spectrum disorder children by combining ABA therapy in hospital and family-----Xie Jia-ling 67
- Efficacy and safety of ambroxol combined with montelukast for children with bronchiolitis -----Yu Yan-juan 71
- Application of MRI diffusion weighted imaging in diagnosis of benign and malignant prostate nodules-----
-----Tan Hui-min, et al. 75
- Effects of epidural anesthesia combined with general anesthesia on myocardial injury and coagulation and fibrinolysis system in elderly patients undergoing abdominal surgery-----Li Bin-zi, et al. 79
- Value of CT enhanced scan and MRI in diagnosis of small hepatocellular carcinoma-----Lv Tian-fun, et al. 84
- Effects of different nursing modes and nursing skills on lactation of parturients after cesarean section-----Tang Yi 90

Teaching and Management

- Study and exploration of teaching mode in integrated basic medical experiments-----Xu Ya-ji, et al. 94
- Curriculum ideology in Physiology-----Mai Wen-li, et al. 97
- Practice and innovation of training of basic medical teachers' ability under the excellent doctor mode---Luo Jie-wei, et al. 100
- Application of CBL in Pathophysiology teaching-----Deng Liang-chao, et al. 103
- Exploration of virtual experiment in functional experiment teaching reform in higher vocational colleges-----
-----Liu Hui-xia, et al. 106
- Exploration of way of cultivating students' scientific research attainment in higher vocational colleges---Take Ya'an Vocational and Technical College as an example-----Sun Yu-jin, et al. 110
- Analysis of the pumping function in heart-----Lv Ai-jun 113

Review

- Review of monoclonal antibodies Romosozumab, a new drug for postmenopausal osteoporosis-----Gan Xin-yan, et al. 116
- Research progress of anti-Mullerian hormone on female physiology and pathology-----Liu Yan-feng 120